
 
Skolebestyrelsesmøde  
 
 

Dato og tid Mandag d. 28. April 2025  - Kl. 18:00-20:00 - Personalerummet 

Deltagere Anna: Formand  siden 2013 
Karsten: med i  2, 5 år 
Mads:med i 1 år 
Lars: med i  1 år 
Dorte Børnehaveklasseleder 
 
Desuden var Caroline og Elias (6 klasse) deltagende de første 15 min 

Fraværende Tina: med i 1 år 

Mødeleder Anna 

Referent Lise  

Punkt Indhold Tid 
/ansvarlig 

Referat v. Lise Krage  

1: Godkend  
referat 

Bilag: Referat 5 min 
Anna 

 

2: 
Orientering 
-Elevråd 
-Forældre 
-Medarbejder 
-Ledelse 

Herunder 
input fra 
overtagelsesd
agen fra 
forældre. 

 Caroline og Elias: 
● Lidt siden at der har været møde i 

elevråd 
● Ønsker sig opstregning i skolegård 

og på boldbane.  
● Ønsker sig net i mål. 
● Træls at Troldehøj skal fjerne 
● Ur i skolegård 
● Lidt ærgerlige over at de er nødt at 

være i NT pga at Spirrer er i “deres” 
lokale - Garderobe er lidt trangt. 

● De ønsker sig også at 
vandautomaten kommer i gang 
igen. 

 
De synes der er god stemning på skolen 
 
Fællesareal lidt støj fra Spirerne 
 
OL dag glæder de sig til  
 
Boldturnering snart for mellemtrin og det 
glæder de sig til 
 
Dorte: 
Taknemmelige for at Lise er konstitueret 
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leder og oplever god stemning i huset - at 
der bliver taget hånd om ting på en 
ordentlig og respektfuld måde. 
 
Forældre:  
 
Overtagelsesdag: det var godt, lidt 
anderledes, det var med lidt kort varsel 
men det gik godt.  
 
Kunne man gøre det igen: kunne man evt 
gøre det en gang om året. Tænker godt at 
det kunne blive en kultur på skolen. Der er 
bred stemning for at man kunne gentage 
det 
 
Man får som forældre en fin forståelse og 
indblik i en klasse.  
 
Skal dagen gentages næste år, skal den 
rammesættes sammen med bestyrelse. 
 
Vigtigt at der er fast personale på dagen. 
 
Lise: 
Pavillonen er næsten klar og kan tages i 
brug, når den er møbleret og der er opsat 
hegn. 
 
Lise informerer om processen på Aula. 
 
Næste møde skal indeholde rundvisning på 
skolen og i pavillon 
 
Rengøring er i proces - god kommunikation 
og øget/grundigere rengøring 
 
Toiletter renoveres i skolens sommerferie. 
 
Fagfordeling - proces er igang. Helle går 
på pension efter sommerferien, 
stillingsopslag er offentliggjort dd. 
 
God økonomi medfører ansættelse af 
yderligere personale. 
Økonomisk overskud vurderes hvad det 
skal bruges til - eks. 
undervisningsmaterialer, fysiske 
læringsmiljøer, indgangsparti osv.  
 
Kunst for folket: Målet er at få kunst og 
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kultur ud i landdistrikter. Ugen faciliteres af 
eksterne undervisere/kunstnere. Den 
lokale kunstner, Ole Grøn kommer i spil. 
Ugen bliver en temauge på skolen i uge 38 
og lokalsamfundet vil også bliver 
involveret. 

3: 
Ledelsessitua
- tionen + 
Konstituering  

Status og 
gennemgang 
af den 
nuværende og 
fremtidige 
situation. 
Mulighed for 
spørgerunde.  

20 min v. 
Anna   

 
Invitere Henrik til næste møde 
Der mangler viden om den videre proces 
Mangler viden om pavillon  
Mangler at Torben fik kommunikeret et på 
gensyn 
 
Proces for ansættelse  
 
 
 

4: 
Kapacitets-ud
videlse 

Gennem 
gang af 
opdraget fra 
personaledag
en samt. 
indspark fra 
personalet.  

15 min v. 
Lise  

Saksild skole vil være 2-sporet i 2031. 
Medarbejdere skal og er inddraget i 
processen.  
Der inddrages erfaringer fra bl.a. 
Lillehammer og Syddjurd kommune f.eks 
“klyngefællesskaber”, hvor der er udvidede 
fysiske rammer. 
 
Pædagogisk dag: 

- hvad kan gentænkes 
- arbejdede med de to arkitekters 

forslag 
- personalets forslag blev drøftet 

Forslag er indsendt til kommunalt 
økonomi-udvalg 

5:  
Prøvehand  
linger og 
grund 
fortælling. 

Opdatering og 
status.  

15 min v. 
Lise  

 

6: Skolemad 
Forsøgs 
ordning? 

  Der drøfter fordele og ulemper ved 
ordningen. 
Forældrerepræsentanter er overordnet 
positivt stemt. 
Praktik omkring evt. madordning drøftes - 
hvilken betydning har det administrativt og 
for personale. 
 
Det nævnes at en lignede forsøgsordning 
på Samsø stoppede da det blev for 
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administrativ opgave. 
 
I første omgang sender vi ønsket om at 
deltage ind til kommunen og der vil på 
landsbasis være tale om en lodtrækning.  
 
Alle landsbyskolerne har sendt en 
ansøgning ind. 

7:  Arbejdsdag og 
hjælp fra 
forældre: 
-Tag på 
Cirkusvogn 
-Tegn på 
asfalt i 
skolegård  

15 min v. 
Anna 

Der aftales en arbejdsdag, som 
bestyrelsen arrangerer og aftaler 
indbyrdes. 
 
Skolen vil stå for anskaffelse af materialer 
og skal kontaktes af Anne for dette. 

8: Skolens 
principper 

Godkende 
punkter vi 
tidligere har 
arbejdet med. 

10 min 
Anna 

De to punkter godkendes 

Evt:   5 min 
Anna 

 

Næste møde  d. 20 maj  Fra kl 17:30 
Sandwich  
Evt med deltagelse af Henrik 
Rundvisning 
Prøvehandlinger 
Arbejdsdag status  
 

 


